



Exigences Logistiques et d'Empotage (Circulation de l'Air)

Ces exigences sont **cruciales** pour garantir la **circulation de l'air chaud** et l'atteinte des 70°C partout.

1. Espace Logistique Extérieur (Portes)

- **Exigence :** 20 cm libre devant le conteneur.
- **Raison :** Éviter que l'air chaud sortant des portes ne soit en contact direct avec la marchandise (ce qui pourrait l'endommager) ou ne nuise à la circulation générale de l'air.

2. Espace Logistique Intérieur (Empotage)

- **Espace Libre :**
 - **Hauteur :** 50cm libre.
 -
- **Raison :** Garantir la **circulation de l'air chaud** jusqu'au fond du conteneur et permettre l'insertion et le positionnement correct des **sondes de température**.

Conclusion : Le succès de l'opération dépend de l'atteinte uniforme des **71.1°C pendant 75 min**, ce qui nécessite un **respect scrupuleux** des consignes d'empotage pour assurer une circulation d'air optimale.

Logistics and Stuffing Requirements (Air Circulation)

These requirements are essential to ensure proper circulation of hot air and that the temperature of 70°C is reached everywhere.

1. External Logistics Area (Doors)

- **Requirement:** 20 cm of free space in front of the container.
- **Reason:** To prevent the hot air exiting from the doors from coming into direct contact with the goods (which could damage them) or disrupting the general circulation of air.

2. Internal Logistics Area (Stuffing)

- **Free Space:**
 - **Height:** 50 cm clearance
- **Reason:** To ensure that hot air can circulate to the back of the container and to allow correct insertion and positioning of the temperature probes.

Conclusion:

The success of the operation depends on uniformly reaching **71.1°C for 75 minutes**, which requires strict compliance with the stuffing guidelines to ensure optimal air circulation.

